
 
 
 ENKÖPINGS BRIDGESÄLLSKAP 
 Protokoll från styrelsemöte 4 december 2022, Nr 162 
 
 
Närvarande: Robin Holmqvist, Stefan Giertz, Kent Tibbelin, Ragni Kaiheden,  
 Ingrid Ekstrand och Anette Maretics. 
  
Frånvarande:  Håkan Lindh och Britt-Marie Frölén  
 
 
§ 1 Föregående Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna.  
protokoll 
  
§ 2 Kommentar Håkans uppdrag att prata med Mark angående inköp av dator kvarstår. 
från föregående   
protokoll  Robin har köpt in nytt kylskåp och det gamla är borttaget. 
  
§ 3 Kommande Spelprogram för februari är klart och kommer inom kort. 
program   
 Utbildningen är klar, det sista tillfället var i tisdags. Nu blir det tre tisdagar 

de har vanlig partävling med 18 brickor. Tävlingsansvarig är Ingrid 
Ekstrand.  

 
 Ingrid blir tävlingsansvarig för nybörjarnas 4-mannaserie som börjar  
 den 9 januari.  
 
 Håkan håller i en nybörjarkurs efter nyår på dagtid. En nybörjarkurs 

planeras hållas på kvällstid i höst. 
 
 Till skinkbridgen är det redan 26 par anmälda.  
 
§ 4 Övrigt Vi har ökat kapaciteten på nätet på prov. Styrelsen beslutar att vi ökar 

kapaciteten fortsättningsvis till 100/50 MG till en kostnad av 250:-/månad. 
Ingrid får i uppdrag att ordna detta. 

 
 Vi måste bli bättre på att plocka ur diskmaskinen efter spelet, gå med 

soporna och torka av bänkytorna osv. Robin får i uppdrag att informera om 
detta i morgon när det är 4-mannaspel.  

 
 Vi gör en storstädning av lokalen till våren. Datum bestäms senare. 
 
 Vi har haft problem med att säkringarna gick flera gånger samma kväll. 

Robin har kontaktat fastighetsägarna som äger armaturerna så att de får 
kolla upp det.  

    
 
§ 5 Ekonomi Ekonomin är fortsatt stabil.  
  
 Det gröna spelkortet kostar fortfarande 400:-. Men styrelsen beslutar att det  
 från 1 januari 2023 gäller för 10 speltillfällen i stället för 12 pga ökade  
 kostnader då Bridgeförbundet höjer spelavgifterna den 1/1-23, lokalhyran  
 höjs samt att elen och kaffepriserna också har höjts. Ragni får i uppdrag att  
 lägga ut information på hemsidan och en lapp på klubben.  
  
 Styrelsen beslut att vi kommer att skaffa ett eget swishnummer. 
 



 
 
 
§ 6 Nästa möte Nästa styrelsemöte är söndagen den 8 januari 2023 klockan 16.00. 
  
  
 
 ……………………………. …………………………. 
 Robin Holmqvist  Anette Maretics 
 Ordförande   Sekreterare 


